
Referat fra Generalforsamling i Andelsselskabet Randbøldal Vandværk 
 
Afholdt mandag d. 27. marts 2023 kl. 19.30 på Randbøldal Camping.  
 
Formand, Anders Hedeby Sørensen bød velkommen 
 
Valg af dirigent og referent 
 
Morten Barnkop blev valgt til dirigent og oplyste, at Generalforsamlingen var indkaldt rettidigt.  
 
Helle Jacobsen blev valgt til referent.  
 
Bestyrelsens beretning 
 
Der henvises til vedhæftede skrivelse om Året der gik, og i øvrigt oplyste bestyrelsen, at der ved 
kontrol for PFAS d. 21. november 2022 ikke er fundet PFAS i vores vand.  
 
Beretningen blev godkendt.  
 
Gennemgang af regnskab 2022 og budget 2023  
 
Anders Hedeby Sørensen gennemgik regnskabet med særlig vægt på følgende punkter:  
 

1. Udgiften til el var mere end fordoblet. Forholdet ligger naturligvis i de store stigninger, der 
har været på energi. 

2. Udgift til vandanalyser har været noget mindre end i 2021. Forholdet skyldes, at der er 
forskel på, hvilke prøver, der skal tages årligt. Der forventes igen større udgifter hertil i 
2023. 

3. En ny post ”Ledningsoplysninger” på kr. 34.508 har været den udgift, som der har været til 
Twillum i forbindelse med digitalisering af ledningsnettet. En stor del heraf er 
engangsudgift.  

4. Udgift til IT og hjemmeside er fordoblet. Forholdet skyldes, at bestyrelsen har fået oprettet 
en ny løsning således, at alle nemt kan tilgå vandværkets data. (Fjernskrivebord).  

 
Hvis udgifterne fortsat stiger, forventer bestyrelsen, at den faste afgift skal stige fra kr. 1000 til kr. 
1.200 til næste år.  
 
Hertil foreslog Kurt Danielsen, at man i stedet hæver m3 prisen.  
 
Eigil Sørensen spurgte, om ikke formuen, som ligger på omkring kr. 1 mio., kan dække merudgifter, 
så stigning kan undgås.  
 
Hertil kommenterede Anders Hedeby Sørensen, at der fortsat er planer om udskiftning af 
rørledning ved Rodalvej (også nævnt i beretningen), og at udgiften hertil skal kunne dækkes ind af 



formuen, tillige med andre evt. renoveringer. Der arbejdes på opgaven, men der foreligger endnu 
ikke tilbud.  
 
Kurt Danielsen nævnte i denne forbindelse, at der også var problemer på Duevej. Rørene er meget 
tilstoppede. Han foreslog, at man foretager en skylning af rørene f.eks. halvårligt fra det laveste 
punkt, som ligger hos Danuta Sørensen. Bestyrelsen vil kigge på sagen.  
 
Samtalen gik så også på, hvorvidt der kunne være mangler og fejl i det digitaliserede ledningsnet. 
Åse Urskou spurgte bl.a. til, om hendes stophane var fundet. Det blev foreslået, at Kurt Danielsen 
tjekkede op på de digitale placeringer af stophaner og brønde.  
 
Regnskabet blev godkendt.  
 
Behandling af indkomne forslag 
 
Der var ingen forslag 
 
Valg af bestyrelse og suppleanter 
 

a. Valgren Jochumsen var på valg og blev genvalgt 
b. Anders Hedeby Sørensen var ikke på valg 
c. Peter Langfeldt var ikke på valg 
d. Suppleant, Eigil Sørensen var på valg og blev genvalgt 

 
Valg af revisorer 
 

a. Knud Damgaard var på valg og modtog ikke genvalg 
Ulla Hansen blev foreslået og valgt 

b. Rene Van Leeuwen var ikke på valg 
 
Eventuelt 
 
Anne Mette Amlund Olesen spurgte om andre også oplevede, at der var ”sort vand” således 
forstået, at hun oplevede sorte render i toilet og vask. Det har også været konstateret hos Helle og 
Knud Jepsen. Bestyrelsen bad Anne Mette Amlund Olesen om ikke hun kunne skaffe 
dokumentation med billeder af forholdet. Igen blev skylning foreslået, men under alle 
omstændigheder skal der følges op på, hvorledes problemet skal håndteres. Det blev vedtaget, at 
der i forbindelse med prøvetagning onsdag d. 29. marts også bliver taget prøver fra Helle og Knud 
Jepsen for at se, om det kan afdække problemet.  
 
Dirigenten takkede af og lukkede årets generalforsamling.  


